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Skatteudvalget

Til:

Dato:

Skatteministeren

2. april 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 206

Ministeren anmodes om at oplyse, om SKAT helt har skrottet det tidligere 

udsøgningssystem vedrørende salg af fast ejendom, og om SKAT har droppet 

den rutinemæssige kontrol af den skattemæssige behandling af salg af fast 

ejendom, jf. den af dagspressen  fremkomne oplysning om, at SKAT nu vil 

gennemføre en undersøgelse af, om der er personer, der har videresolgte 

købte projektlejligheder m.v. uden at lade sig beskatte af fortjenesten, selv om 

fortjenesten er skattepligtig efter gældende regler i 

ejendomsavancebeskatningsloven.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
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